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Vergadering:  Maandag 24 januari 2022 om 20.00 uur 
 
Plaats:   Online via Zoom 
 
Uitgenodigd:  De leden van GroenLinks Heerlen 
 
Agenda: 

1. Opening en welkom  
2. Algemene mededelingen en ingekomen stukken 
3. Vaststelling van de agenda 
4. Vaststelling van het verslag vorige LLV 
5. Vaststelling van het verkiezingsprogramma  
6. Vaststelling van de begroting voor de verkiezingscampagne  
7. Rondvraag 
8. Sluiting  

 
1 – Opening en welkom 
De voorzitter Ali Daliry opende de vergadering en heette iedereen welkom.  
 
2 – Algemene mededelingen en ingekomen stukken 
Chenna vertelde dat ze een mail van Fadhel gekregen en die heeft ze doorgestuurd naar het bestuur. 
 
3 – Vaststelling van de agenda 
Bovenstaande agenda werd goedgekeurd en vastgesteld. 
 
Ali vertelde hierbij dat Fadhel inderdaad een mail heeft gestuurd met vragen die vooral betrekking 
hadden op de kandidatencommissie. Fadhel vertelde hierbij dat het de 2e keer is dat de 
kandidatencommissie niet aanwezig is bij een belangrijke vergadering. Hij had namelijk een aantal 
vragen voor hen en voor Tahir. Tahir stelde voor om samen met Fadhel een keer te bellen en om 
hierover te spreken, eventueel samen met iemand van de kandidatencommissie. 
 
4 – Vaststelling van het verslag vorige LLV 
Het verslag van de vorige Lokale Ledenvergadering van 20 december 2021 werd doorgenomen en 
goedgekeurd. Metra Daliry werd bedankt voor het verslag.  
 
5 – Vaststelling van het verkiezingsprogramma 
Marie had hierbij een presentatie gemaakt waarin ze de vragen over het verkiezingsprogramma had 
toegevoegd. Er waren onder andere vragen over armoede, gas en verduurzamen, binnensteden en 
stadscentra, minimumloon en basisinkomen, bijlessen, taallessen voor jeugdige nieuwkomers, fit&fun, 
sollicitatieplicht en meer diversiteit binnen organisaties.  
 
Verder vroeg Fadhel zich af of er iets toegevoegd kan worden om mensen die door corona bedolven 
zijn, te helpen. Bram vertelde dat het beter is om met een initiatief te komen hoe we deze mensen 
willen helpen, dan dat we alleen opschrijven dat we hen willen helpen. Fadhel zal een voorstel sturen. 
 
Het programma is met een aantal aanpassingen en toevoegingen goedgekeurd en het de 
programmacommissie werd bedankt voor hun harde werk de afgelopen maanden. 
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6 – Vaststelling van de begroting voor de verkiezingscampagne 
Bram gaf hierbij toelichting op de campagnebegroting en onder andere ook over de slotfase. De 
gemeente heeft hiervoor goedkeuring gegeven en hiermee zijn ze van plan om mensen op het laatste 
moment over te halen om te stemmen en het vertrouwen terug te winnen. Geert Gabriels en Tom van 
der Lee zullen dan ook komen.  
 
Harrie had een vraag over het verspreiden van de folders via een bedrijf. Bram vertelde hierbij dat de 
folders geadresseerd bezorgd worden en dat er gekozen kan worden in welke wijken het bezorgd moet 
worden. 
 
Marleen vertelde dat het bedrag van deze begroting past binnen de algemene begroting en dat ze 
graag de officiële facturen en bonnetjes ontvangt. Verder stelde ze ook voor om de lantaarnpalen niet 
te beplakken, doordat dit later weer ervan afgehaald moet worden (wat dus moeilijk is). Het is beter 
om de stickers in de brievenbus te gooien. 
 
Chenna vertelde vervolgens dat de flyers en buurtkaarten besteld zijn. Fadhel vroeg zich af of er ook 
persoonlijke folders zijn per kandidaat, waarop het antwoord was dat er alleen de standaard flyers van 
Landelijk zijn. Hij mag zelf met zijn eigen geld posters maken met zijn foto. Hij zal zijn design van de 
folder naar de campagnecommissie sturen, zodat zij kunnen kijken dat allebei de folders op elkaar 
lijken. 
 
7 – Rondvraag  
Fadhel vroeg of hij het logo van GroenLinks kan krijgen. Ali zal dit naar hem sturen. Verder vroeg hij 
hoe en wanneer er campagne gevoerd wordt. Als er iets georganiseerd wordt, dan zal er naar iedereen 
een mail gestuurd worden. 
 
Marie vertelde dat ze vrijdag de nieuwste versie van het programma zullen sturen. 
 
Ali vertelde dat hij van bijna iedereen de handtekeningen heeft ontvangen, maar dat de gemeente 
originele ‘natte’ handtekeningen wil en dus niet digitale handtekeningen. Hij vertelde dat iedereen die 
dat niet heeft gedaan, graag zo snel mogelijk moet doen. 
 
8 – Sluiting  
De voorzitter Ali Daliry sluit de vergadering en wenste iedereen een fijne avond. 
 
 
 
Metra Daliry, 03-02-2022 


